
Referat styremøte 2 2024 

Til stede: Frank Arne, Karoline S. H., Marius, Mathilde, Karoline I. 

 

Endring i styret 

Frank Arne trekker seg fra styret i utviklingslaget. Vi takker han for en utrolig god innsats i årene han 

har vært med! 

Dette betyr at 1.vara Jill-Heidi går inn i styret, og at vi nå kun har én vara; Karoline S. H. 

 

Dugnad Pust og Pes 

Karoline I. bestiller vinduene så fort som mulig, siden det er de som har lengst leveringstid. Så ser vi 

litt an hvor mange påmeldte vi får hvor omfattende dugnaden blir. I verste fall får vi bare byttet 

vinduer, men det hjelper litt i alle fall. Forhåpentligvis klarer vi å tromme sammen nok folk til å bytte 

kledning (eventuelt legge ny kledning oppå eksisterende kledning hvis det ikke er råttent, dette vet vi 

jo ikke før vi begynner å rive). Karoline I. sjekker også med Monter når vi må bestille resten av 

materialene for å få de levert i tide til dugnaden. 

Mathilde sjekker med skolen om de ønsker at vi setter opp noe gjerde når vi holder på, siden det er i 

skolegården, eller om det holder å fjerne stigene fra stillaset. Hun sjekker også om de kan få fjernet 

grushaugen som ligger ved internatet, siden den ligger i veien for oss. 

Karoline spør Kurt, Eivind og Per-Gunnar om de kan være arbeidsledere noen dager. Hans Marius kan 

være arbeidsleder noen dager, men kun etter 17.mai. Jill-Heidi spør Dan-Philip om han kan være 

arbeidsleder noen dager. 

Lapper om dugnad ble levert i postkassene fra Kvaløyvågen til Rakkfjord etter møtet. 


